
PROTOKOLL

vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings styrelse 
den 2/11 1950 på Stadion.
Närvarande: hela styrelsen.

§ 1. Ordföranden öppnade sammanträdet och bjöd därefter bordtennis
sektionens styrelse att ta plats vi bordet. Redogörelse 
om sektionens arbete och önskemål lämnades. Sedan det fast
slagits, att sektionen häftade i skuld med smärre belopp hos 
etc par firmor, meddelade sektionskassören Bo Carlsson att 
därutöver fanns inga fordringar på sektionen.
Rinman kunde emellertid meddela, att Skidfrämjandets resebyrå 
hade en fordran på kr. 1.335 för senaste Jugoslavienresan. 
Från sektionens sida framhölls, att varje deltagare i truppen 
skulle stå för sina kostnader och att Extergren/Weldner ut
tagit biljetterna. Föreningen hade enligt sektionsstyrelsen 
ingen betalningsskyldighet för denna fordran.

§ 2. Sedan bt.-sektionens styrelse avlägsnat sig behandlades dess 
begäran om anslagstillägg. Beslöts att kr. 750:- skulle be
viljas under förutsättning att dessförinnan de i § 1 omnämnda 
tre skulderna reglerats.

§ 3. P.O. Jihde anhöll om ett lån å kr. 1.600 för Bengt Larsson, 
vilken väntade ett riksbankslån på denna summa men var i be
hov av pengarna pr omgående. Sedan det konstaterats att Jihde 
hade ishockeysektionens fullmakt att begära detta lån, be
viljades lånet åt ishockeysektionen.

§ 4. Ekonomikommittén för Hammarbybacken och SM /Hedjerson, Wising,
Björn Lindgren och Ekdahl/ meddelade, att Lennart Ekdahl 
åtagit sig arbetet som huvudkassör för SM och föreslog, att 
alla räkningar, utbetalningar etc. skulle gå genom huvudstyrel
sens skattmästare Rinman. Räkenskaperna från Skansenstafetten 
och SM skulle skiljas åt. Rinman trodde sig inte få tid till 
detta arbete utan föreslog Hellborg. Beslut skulle fattas 
senare.
Det meddelades att byggmästaren i Hammarbybacken godkänt er
bjuden amorteringsplan, däremot kunde kredit ej påräknas från 
Elverket och Zellbergs. Beslöts att byggmästaren på begäran 
skulle få ett visst förskott.

§ 5. Protokoll från styrelsens sammanträde den 23/10 föredrogs 
och godkändes i befintligt skick.

§ 6. Hellborg redogjorde för kontakten med RF:s funktionärer Sten 
Svensson och Eskil Tidén i anslagsfrågor.

§ 7. Fotbollssektionen begärde att för turnén till Fjärran Östern 
få disponera 15 stora diplom och 400 stora klubbmärken, vil
ket beviljades.

§ 8. Meddelade ordf. om en undersokning av Amerikaturnén, varvid 
framkommit att S. Bergh, som endast haft rätt till halv rese
ersättning, senare krävt och även fått den resterande delen. 
Beslöts att fotbollssektionens åtgörande i denna sak ej skulle 
godkännas. Sedan Hans Garpe och senare även Gunnar Lundqvist, 
bägge från fotbollssektionen, infunnit sig till sammanträdet, 
meddelades, att beslutet fattades i våras, då Bergh ännu var 
sektionsordförande /Garpe/, och att beslutet ej protokoll
förts /Lundqvist/. Styrelsen beslöt, att sektionen ålades att 
återkräva det för mycket utbetalade beloppet av Bergh.



§ 9. Beslöts att i brev till fotbollssektionens styrelse 
meddela, att S. Bergh med anledning av vad som i § 8 
förevarit saknade styrelsens förtroende.

§ 10. Behandlingen av fotbollssektionens stat bordlades.
§ 11. Meddelade ordf. att Skidförbundets ordf. B. Kjellström

på förfrågan meddelat, att distriktsförbunden sedan ett 
par år tillbaka givits rättighet att göra uttaxeringar 
vid tävlingar utom SM och Skidspelen. Beslöts att vid 
årsmötet i Sthlms Idrottsförbunds skidsektion yrka av
slag på en motion om nämnda uttaxering vid Stockholms
tävlingar.

§ 12. Hellborg föreslog inrättande av en post som arkivarie. 
Ställde framtiden.

§ 17. Diskuterades en ev. bolagsbildning för inspelningen av fil
men från Fotbollsresan till Fjärran Östern. Fastslogs i 
princip att förutsättning för en sådan bolagsbildning var att 
Djurgårdens Idrottsförening skulle äga samtliga aktier.

§ 14. Avslutades sammanträdet.


